
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XLVII/2022 

XLVII Sesja w dniu 13 kwietnia 2022  

Obrady rozpoczęto 13 kwietnia 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:14 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Czterdzieste siódme posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 13 kwietnia 2022 roku o godz. 

10:00 otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z 

listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Sekretarz Gminy/ Z-ca Wójta Gminy – Małgorzata Gąszczak,  

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzak, 

- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Aleksandra Jerczyńska, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 

 

 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia drogi powiatowej.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu drogi gminnej  

w miejscowości Piaski .  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki  

i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego 

zasady prowadzenia tego handlu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Łęka Opatowska do realizacji 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Korpus Wsparcia Seniorów” na 

rok 2022. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów naukowych, przedmiotowych, 

artystycznych, sportowych oraz  za osiągnięcie wysokiego wyniku egzaminu 

ósmoklasisty. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad XLVII Sesji Rady Gminy. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wykreślenie punktu 7. - Podjęcie uchwały w 

sprawie przejęcia drogi powiatowej w związku z terminem uprawomocnienia się uchwały o 

przekazaniu drogi przez powiat .  

 

Następnie Wójt poprosił o wprowadzenie uchwały do porządku obrad w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2022-2039 w związku z 

zaistniałymi zmianami. 

 

Wobec braku uwag i pytań  poddano pod głosowanie pierwszą zmianę  do porządku obrad- 

wykreślenie projektu uchwały w sprawie przejęcia drogi powiatowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś. 

 

Idąc dalej poddano pod głosowanie drugą zmianę do porządku obrad  wprowadzenie  projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na 

lata 2022-2039.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

Następnie poddano pod głosowanie cały porządek obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś. 

Porządek obrad po zmianach. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia drogi powiatowej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2022-2039.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu drogi gminnej  

w miejscowości Piaski .  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki  

i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego 

zasady prowadzenia tego handlu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Łęka Opatowska do realizacji 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Korpus Wsparcia Seniorów” na 

rok 2022. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów naukowych, przedmiotowych, 

artystycznych, sportowych oraz  za osiągnięcie wysokiego wyniku egzaminu 

ósmoklasisty. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie obrad XLVII Sesji Rady Gminy. 



3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XLVI sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 

powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, który stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2022 rok. 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy - Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2022 rok /24:38 – 32:46 minuta transmisji/.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLVI/ 279 /2022 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 



Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2022-2039 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2022-2039, /34:06 –35:31  minuta 

transmisji/. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLVII/ 280 /2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2022-2039. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia drogi powiatowej. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu drogi gminnej w 

miejscowości Piaski 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Łukasz Olbrych, który 

przedstawił uchwałę  w/w komisji rozpatrzenia petycji dotyczącej remontu drogi gminnej  

w miejscowości Piaski, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który dopowiedział, iż nikt nie zapomina  

o mieszkańcach Piasek, lecz tak jak to było powiedziane na wcześniejszym posiedzeniu 

komisji  w kwestii projektu i budowy planowanej kanalizacji a później, modernizacji całości 

drogi. Nie można najpierw coś zrobić a później to wszystko zepsuć gdzie zostaną po tym 

tylko dziury i nierównoosci. Dodatkowo poinformował , iż droga za tablicą Piaski do lasku w 

stronę Biadaszek nie jest drogą Gminy Łęka Opatowska.  

W związku z powyższym poprosił mieszkańców Piasek o wyrozumiałość i składanie 

wniosków związanych z dziurami na tym odcinku drogi do Gminy Baranów bo ona jest 

właścicielem tego gruntu.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XLVII/ 281 /2022 w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej remontu drogi gminnej w miejscowości Piaski.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego 

zasady prowadzenia tego handlu. 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska -Tomasz  Jerczyński, który wyjaśnił, iż w związku z wejściem w życie ustawy z 

dnia 29 października 2021r. o ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników rada gmina zobowiązana jest do uchwalenia regulaminu 

określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników 

oraz wyznaczenia miejsca do prowadzenia przedmiotowego handlu. Jest to zadanie własne 

gminy o charakterze obowiązkowym, stąd podjęcie niniejszej uchwały jest niezbędne. 

Następnie głos zabrał Radny Wielgoś , który poprosił o powtórzenie dni i godzin godzin 

urzędowania. 

Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - Tomasz  

Jerczyński odpowiedział, iż targowisko będzie czynne w piątki i soboty w godzinach od 6 do 

18.  

Radny R. Wielgoś dopowiedział iż, nie wyobraża sobie przy trwającej uroczystości na sali 

wiejskiej - targowiska. 

 Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - Tomasz  

Jerczyński odpowiedział, iż każda organizacja sprzedaży na targowisku musi być zgłoszona 

do Urzędu Gminy w godzinach urzędowania. 

W przypadku planowanych imprez  będzie to szczegółowo ustalane. 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który też pragnął uspokoić Radnego Wielgosia, że jeśli 

zaistnieje taka sytuacja, że będzie to przeszkadzało, to wtedy jako Radny z Opatowa będzie 

pierwszym, który zgłosi zmiany miejsca w podjętej uchwale. Nie wiadomo jakie będzie 

ogólnie zainteresowanie sprzedażą, czas pokaże jak to się rozwinie, czy będą jakieś problemy. 

Dodatkowo podkreślił, iż będzie osoba odpowiedzialna z Urzędu Gminy za dopilnowanie 

porządku po zakończonej sprzedaży. To kolejny temat którego nie da się uniknąć.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 

głosami „za”, 2 „przeciw” i  3 „wstrzymującymi się” podjęła uchwałę Nr XLVII/ 

282/2022 w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 



rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia tego handlu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Mateusz Sroka 

PRZECIW (2) 

Mieczysław Skotnik, Rafał Wielgoś 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Katarzyna Szczepańska 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Łęka Opatowska do realizacji 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Korpus Wsparcia Seniorów” na 

rok 2022. 

 

Głos zabrała Kierownik GOPS - Lucyna Kasprzak, która wyjaśniła, iż  w związku z 

przystąpieniem Gminy Łęka Opatowska do Programu "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 

2022 konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielenia pomocy w ramach 

Programu "Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022. 

  

Zadaniem tego programu jest zapewnienie usług wsparcia seniorom w wieku 65 lat i więcej, 

zakłada on poprawę bezpieczeństwa oraz możliwość samodzielnego funkcjonowania w 

miejscu zamieszkania osób starszych przez zwiększenie do tzw. opieki na odległość. Chodzi 

tutaj o zakup opasek elektronicznych, które monitorują stan zdrowia seniora w miejscu jego 

zamieszkania oraz w chwili zagrożenia życia reagują natychmiastowo powiadamiając o tym 

ratowników. Podjęcie realizacji w/w programu ma na celu kompleksowe wsparcie seniorów z 

naszej gminy. Program jest finansowany ze środków z funduszu przeciwdziałania COVID 19 

i mając na uwadze powyższe podjęcie niniejszej uchwały uznaje się za konieczne i 

uzasadnione.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 

głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLVII/ 283 /2022 w sprawie przystąpienia Gminy 

Łęka Opatowska do realizacji Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 



12. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów naukowych, 

przedmiotowych, artystycznych, sportowych oraz za osiągnięcie wysokiego wyniku 

egzaminu ósmoklasisty. 

 

Głos zabrała Kierownik CUW - Aleksandra Jerczyńska, która wyjaśniła, iż projekt był 

umawiany na ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji na podstawie art. 18 ust.2 pkt 14a 

ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz ustawy o systemie oświaty 

przewiduje się możliwość wspierania edukacji dzieci uzdolnionych mając na uwadze 

osiągnięcia młodych mieszkańców lokalnej społeczności. Rada Gminy na realizację takiego 

wsparcia przeznacza własne środki. Ustanowienie stypendium przez Wójta Gminy Łęka 

Opatowska dla uczniów szkół podstawowych od klasy IV do VIII ma na celu zachęcanie 

wszystkich uczniów do jeszcze większej nauki. Stypendium to ma dawać zachętę innym 

uczniom do uzyskania coraz lepszych osiągnięć w nauce. Przyznanie stypendium to pewnego 

rodzaju wynagradzanie młodych ludzi za ich osiągnięcia. Jest to również swoisty rodzaj 

inwestycji a także motywacja do podejmowania działań i doskonalenia przez dzieci i 

młodzież swoich zdolności. Ponadto podjęcie przedmiotowej uchwały pomoże utalentowanej 

młodzieży naszej gminy w realizacji swoich celów.  

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który dopowiedział, iż te 100 zł. stypendium w danej 

płaszczyźnie obowiązywało od kilku lat. To co Państwo powiedzieli i za czym Państwo 

głosowali jest do przyjęcia i zaakceptowania jeśli chce się zmotywować młodych ludzi do 

nauki i rozwoju w różnych płaszczyznach. W Jego ocenie decyzja Radnych jest jak 

najbardziej na tak.. Pozostanie tylko pochylenie się nad środkami które na ten cel będą 

musiały być przeznaczone i zabezpieczone dla dzieci z terenu naszej gminy.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 

głosami „za” podjęła uchwałę Nr XLVII/ 284 /2022 w sprawie zasad udzielania 

stypendiów naukowych, przedmiotowych, artystycznych, sportowych oraz za osiągnięcie 

wysokiego wyniku egzaminu ósmoklasisty.  

 

Wyniki głosowania 

TAK: 15, NIE: 0, NIE WIEM: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

TAK (15) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina 

Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

 

 

 



14. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację odnośnie zapytań dwóch radnych dot. 

stanu prac nad Studium Uwarunkowań Zagospodarowania Przestrzennego jak również 

toczącymi się kwestiami planistycznymi w miejscowościach Opatów ul. Kępińska i ulica 

Poznańska oraz ulica Słoneczna w Łęce Opatowskiej. 

 

Idąc dalej głos zabrał Radny Skotnik, który spytał, odnośnie kanalizacji na jakim etapie jest 

kanalizacja do Siemianic jak i w Siemianicach oraz budowa sali gimnastycznej? 

 

Następnie spytał o ulicę Chróścińską.  Remont ładnie się rozpoczął  i co dalej bo przerwano i 

nie dokończono. 

Idąc dalej, głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który odpowiedział, iż tam jeszcze 

będzie wykonany podobny odcinek jak zimą a dalsza część jest w planach. Ceny na rynku 

min. masy asfaltowej rosną kolosalnie a co za tym idzie długość odcinków modernizowanych 

się skraca. 

Zabezpieczone środki miały wystarczyć aż do drogi nr 11 ale na chwilę obecną na pewno nie 

wystarczy. Wykonany odcinek będzie poprawiany bo będą wykonane pobocza.  

Następnie poinformował, iż wjeżdżając na ulicę Akacjową widać, że droga z dnia na dzień się 

rozpada, cała nakładka odpada. Jest złożony wniosek  o modernizację tej drogi. Ma być 

zerwana i mają być wyregulowane studzienki z nową nakładką. W maju będzie wiadomo czy 

wniosek przeszedł czy nie. Patrząc na wzrost cen jest obawa, że środków zaplanowanych 

może zabraknąć.  

Idąc dalej poinformował o planowanym posiedzeniu komisji w Radzie Powiatu dot. drogi 

Trzebień – Biadaszki oraz o problemie schodzących firm z budowy dróg.  

Następnie Radny Powiatowy D. Gąszczak spytał: „Czy poczyniono jakieś kroki w kwestii 

wspomnianej przez Niego propozycji położenia nakładki na ulicy Pogodnej?” 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który odpowiedział, iż odnośnie ulicy Parkowej były 

wykonane wyceny na koniec zeszłego roku i kształtowały się na kwotę 350 - 400 tyś. zł. To 

co już było wspomniane w odpowiedzi na petycję mieszkańców Piasek, Rada Gminy 

wcześniej ustaliła pewien harmonogram realizacji dróg na terenie gminy. Nie jest zbyt 

optymistycznie nastawiony na to, aby znalazły się środki w budżecie, żeby można było 

zrealizować wspomniany odcinek. Obecnie jest pięć dróg zaplanowanych do wykonania 

pomijając Biadaszki - Trzebień, gdzie mocno wierzy, że cztery drogi uda się zrealizować. 

Każda kwestia związana z wypuszczeniem przetargu to nie jest kwestia z dnia na dzień tylko 

kwestia wyczekania odpowiedniego momentu.  

Odnośnie pytań w sprawie kanalizacji i sali gimnastycznej Wójt odpowiedział, iż w kwestii 

sali złożono wniosek o dofinansowanie do „Sportowej Polski” oraz na  chwilę obecną czeka 

jeszcze na rozstrzygnięcie kolejnego naboru w ramach „Polskiego Ładu”. Jeśli te dwie rzeczy 

mogłyby zaistnieć. to wypuszczając przetarg jeszcze w tym roku po decyzjach odpowiednich 

instytucji udało by się tę sale zrealizować w przeciągu roku czy półtora.  

 



Idąc dalej Wójt Gminy przekazał, iż jeśli chodzi o kwestie kanalizacji to do najbliższego 

piątku jest czas, aby złożyć stosowny wniosek do „Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich” 

i wierzy mocno, że wniosek uda się dopiąć i  punktacja która niestety nie jest dla gminy 

korzystna mimo wszystko pozwoli na możliwość otrzymania 100 % dofinansowania - 

maksymalnie 5 mln. zł. Oczywiście jeśli trzeba będzie coś dodać to trzeba będzie się nad tym 

pochylić.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Bartosik, który zgłosił Radnemu Powiatowemu prośbę o 

wycięcie zwisających gałęzi wierzb z ulicy Akacjowej do Lipowej bo jadący autobus szkolny 

musi wyjeżdżać na środek drogi, żeby je wyminąć. Dodatkowo  zwrócił uwagę, iż lustra 

powiat nie zezwolił tam zamontować. 

Głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który odpowiedział, iż do chwili obecnej jeszcze 

widać poobcinane gałęzie na drogach powiatowych, które nie są posprzątane. Temat wierzb 

jest zgłoszony i na pewno gałęzie zostaną wycięte.  

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który złożył wszystkim obecnym 

życzenia z okazji nadchodzących Świąt Wielkanocnych. 

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który również dołączył się do życzeń okazji zbliżających 

się Świąt Wielkanocnych. 

15. Zakończenie obrad XLVII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 11.14 zamknął obrady 

XLVII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/Michał Jerczyński  

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


